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Vd informerade om att Anna-Lena Alexanderson, HR-chef går i pension till sommaren och Karin 

Stener, kommunikationschef, går vidare till annan anställning från och med 1 juni 2018.    

  

 

§ 16 Övriga frågor 

Skrivelse från styrelsemedlemmarna Yvonne Fernell Ingelström (M) och Stefan Svanström (KD) 

angående rapport från BRÅ om trygghet i utsatta områden. 

 

"Brottsförebyggande Rådet, BRÅ, har idag publicerat en rapport om tryggheten i 61 utsatta 

områden i Sverige. I dessa områden bor mer än 500 000 människor. BRÅ:s rapport är den största 

och mest sakliga rapporten som hittills publicerats. Den är nationell och tyvärr inte nedbruten på 

respektive kommun eller bostadsområde. 

 

Den visar att de allra flesta, uppemot 75 procent trivs i där de bor. Allt för många upplever 

problem som begränsar deras vardag bl a skadegörelse, "buskörning" på mopeder, öppen 

narkotikahandel samt våldsbrott med eller utan skottlossning. Det är särskilt kvinnor som uppger 

att de upplever det otryggt att vistas utomhus och röra sig utomhus på kvällstid. Det är mellan 33 

och 50 procent av de boende som upplever dessa problem. Trygghetsproblemen är inte bara 

begränsade till centrumområdena eller hållplatser för kollektivtrafik utan upplevs i närområdet på 

gårdar och i trappuppgångar. 

När särskilt kvinnor upplever otryggheten blir det också ett jämställdhets- och integrationsproblem 

för samhället. Om kvinnor inte törs gå ut på kvällarna kan de inte delta i föreningsliv eller träffa 

andra efter arbets- eller studietid. 

 

För liberalerna är trygghetsfrågorna viktiga. Vissa saker måste bara fungera. Därför vill vi att 

Stockholmshem återkommer till styrelsen med hur bolaget ytterligare kan förbättra tryggheten i 

bostadsområdena? Gärna med utgångspunkt i BRÅs rapport. Vi vill också få mer kännedom hur 

personalen arbetar med att anmäla brott av olika slag som man noterar vid sin närvaro i 

bostadsområdena? Kan ytterligare information om stöldmärkning av egendom och andra 

trygghetssatsningar och brottsförebyggande åtgärder genomföras också med hjälp av bolaget? 
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§ 17 Mötets avslutande 

 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet: 

  

 

 Linus Johansson 

 

Justerat: 

 

 

Kadir Kasirga Björn Ljung 


